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Protokoll styrelsemöte SPF Fryksdalen 2021-04-27. Möte 2 

 

Närvarande: Bo Thulin, Kerstin Johannesen, Birgitta Emmesjö-Johansson, 

Ingalill Lindqvist, Curt Johansson, Yvonne Backman, Bo Gunnarsson, Mirja 

Lundström, Erik Waldenström och James Montgomery under del av mötet.  

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Bo Thulin öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Ekonomi 

Curt redovisade ekonomin. Föreningens tillgångar är 44723 kr i bank och 784 kr 

i handkassa. 

 

3. Allaktivitetshuset 

Årsstämman för Allaktivitetshuset diskuterades. Frågan var om det skall vara 

ett digitalt eller fysiskt möte i Allaktivitetshusets matsal. Detta på grund av 

Coronarestriktionerna. 

James får fundera ytterligare. 

James redogjorde också för kontakterna med Sunne kommun. Han har 

diskuterat kommunens hyressättning, som det verkar vara svårt att komma 

överens om. Kommunen verkar relativt ointresserade av huset och dess 

aktiviteter. Ett förslag från Anders Olsson, ifråga om hyresnedsättning, var att 

våra medlemmar kunde städa torget på lördagar och söndagar efter motorburen 

ungdom. Styrelsen ansåg att det var ett orealistiskt förslag, att utnyttja gamla 

pensionärer. 

Aktivitetsdag med olika aktiviteter är en bra ide som James förde fram, men 

styrelsen vill avvakta till dess att pandemireglerna blir mera gynnsamma för 

människor att samlas i större grupper. 

 

4. Leaderprojektet 

Vi har blivit beviljade 96000 kr i ett Leaderprojekt, för inköp av 6 st datorer för 

utbildningssyfte. När utbildningen skall starta finns ännu inget svar på. 

 

5. Information Hälsoveckan 

All information finns på SPF:s hemsida. Bo Gunnarsson lägger ut denna 

information på vår egen hemsida. 

 

6. Årsmöte SPF Fryksdalen 

Vi inväntar till dess att vi kan ha ett fysiskt Årsmöte i Allaktivitetshusets 

matsal. 

 

7. Hemsidan 

Bosse underhåller och uppdaterar med det lilla som händer. 
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8. Idebank för uppstart 

Styrelsen uppmanas komma med ideer.  

Ett intressant föredrag ”Vi som levde under kriget” där Ingrid Sörlin och Sven 

Ceder berättar, hoppas vi kunna genomföra. 

Några andra förslag är ”Nybörjarkurs i data med PRO”, en information om 

Bitcoin i samarbete med Sparbanken. 

Genomförande av någon resa. 

 

9. Övriga frågor 

Styrelsen har erhållit en nyckel från PRO, som gör att vi kan använda 

Boulebanan vid Allaktivitetshuset. Tisdagar är banan upptagen av annan grupp. 

 

10. Nästa möte 

Mötet avslutades och tid för nästa möte är tisdagen den 25 Maj kl 10.00 i 

Allaktivitetshuset. 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………………….              ………………………………………….. 

Ordförande Bo Thulin                                Sekreterare Erik Waldenström 


